
TRØNDERKRETSENS ÅRSMØTE 

 

Utskrift fra årsmøtet: 

År 2018, den 15.desember, ble det avholdt ÅRSMØTE i Trønderkretsen. 

Møtet ble avholdt i Verdal Søndre skytterlag sin innendørs-bane. Møtet startet kl. 12.15. 

 

Representanter fra alle samlagene var tilstede. I tillegg møtte noen ungdomsledere. Fra 

styret i kretsen møtte: leder Ivar Otto Husby, kasserer: Roger Larsen, og nesteleder Ketil 

Sunde.  

Fra DFS sentralt møtte leder i DFSU, Kari Sofie Fiskum. President Bernt Brovold var invitert, 

men han var forhindret. 

 

Ivar Otto Husby ønsket de frammøtte velkommen. 

Innkalling og sakliste ble godkjent. 

Møteleder: Ivar Otto Husby 

Referent: John Gansmo. 

Møtet lovlig satt: 

 

Sak 1. Informasjon fra sentralt hold. 

Da Presidenten var forhindret, var det informasjon fra Kari Sofie Fiskum. Hun orienterte om 

det som røres seg sentralt. Det ble informert om forslag om at NV kun bør skyte med cal. 22. 

Hun oppfordret samlagene/lagene om å orientere seg om de mange muligheter for å søke 

om tilskudd. Husk også å melde på deltakere til ledersamling og regionalt seminar. 

 

Sak 2. Statutter på LDKS. 

15m: Ingen endringer. 

Felt: Her må det tas inn at kl. 2, V55 og Eldre Junior skal delta i finale grovfelt. 

Bane: Ingen endringer. 

 

Sak 3. Turnus for stevnearrangører. 

Turnus ble gjennomgått, dette til og med 2024. Viktig for samlagene og finne arrangører i 

god tid før stevnet skal avholdes. Helst 2 år i forveien. 
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Sak 4. Midt-Norsk. 

Turnus for MNM ble gjennomgått. Listen over arrangører ble også gjennomgått. Denne 

oppdateres, og legges ut på nett. 

 

Sak 5. Valg på Skyttertinget 2019. 

Ivar Otto orienterte om de valg som skal foretas under skytter-tinget 2019. Forslag på nytt 

medlem i skytter-styret, etter Heidi Skaug (har flyttet ut av landsdelen) er: Tor Jakob Reitan 

med varamedlem: Tora Vaag (Roger Larsen ønsker ikke gjenvalg som vara) Leder i DFSU, Kari 

S. Fiskum foreslås gjenvalgt. Bjørn Trøite foreslås som ny i kontrollutvalget etter Arnfinn 

Tangstad, som ikke ønsker gjenvalg. Det gjøres oppmerksom på at Kretsen ikke har noen 

påvirkning på valgene, det er det samlagene som har. Dette er kun en «oppfordring» 

 

Sak 6. Regnskap/budsjett 2019 og kontingent fra samlagene. 

Kasserer Roger Larsen orienterte fra regnskapet for 2018. det er bokført et overskudd for 

2018 på kr. 28.401.25. Kretsen har kr. 47160.28 på konto i DNB. 

Vedtak: regnskapet enstemmig godkjent. 

Budsjett for 2019: Forslag til budsjett for 2019, ble lagt fram av kasserer. Det var forslag om 

å redusere kontingenten til kr 0.50 (pr. medlem/skytter) Forslaget ble ikke tatt til følge. Det 

ble enighet om å fortsette med kr 1.- Budsjettet justeres etter de forslag som kom fram på 

møtet.  

Vedtak: Budsjett med de endringer som framkom under møtet vedtatt. 

 

Sak 7. Status i samlagene. 

Samlagsformennene ble oppfordret til å si litt om hvordan det står til, og hvordan ting har 

utviklet seg, være seg resultater og utvikling på antall skyttere. Her kom det en diskusjon om 

skytebanene og status på disse. Det gjøres oppmerksom på at attest fra politiet ikke skal 

være eldre enn 5 år. DFS sentralt har banesituasjonen i organisasjonen som en viktig del av 

langtidsplanen. Det skal satses på dette neste år. Det mener årsmøtet er bra, og på høy tid. 
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Sak 8. Valg. 

Leder i Trønderkretsen: Ivar Otto ønsker ikke gjenvalg. Det kom ingen løsning på dette under 

møtet. Ivar Otto tar en runde og forsøker å få noen til å ta oppgaven. Dette blir orientert på 

e-post til samlagslederne. 

Kasserer: Roger Larsen tar gjenvalg. 

Nestleder: Ketil Sunde tar gjenvalg 

Ungdomsleder: Kari Sofie Fiskum tar denne oppgaven 

 

Sak 9. Åpent forum. 

Landsdelskretsen har egen hjemmeside. Det er ønskelig at alle samlagene sender link til 

deres hjemmesider. Det er også ønskelig at samlagenes terminlister og gjerne årsmeldinger 

sendes dit. 

Oppfordring til lagene om å starte påmelding til sine respektive stevner så tidlig som mulig, 

man tror at dette kan øke påmeldingen. 

Det oppfordres til lagene å finne ut om man har kontroll på sine lagsvåpen. Det er funnet 

flere eksempel på at selv om man trodde at alt var ok, så fant man feil her. Dette er svært 

viktig. Skulle noe skje med et våpen som ikke er registrert kan dette få store konsekvenser. 

Alle søkerne til LS fra kretsen gis støtte på lik linje. Da slipper man unødvendig splid om dette 

i kretsen. 

 

Under møtet kom det representanter fra styret i Uttrøndelag skyttersamlag. Kasserer her 

delte ut fortjenestemedaljen fra samlaget til Ivar Otto Husby for sin innsats i samlaget. Ivar 

Otto sluttet som samlagsleder etter 13 år i vervet. 

Han fikk også en sammen-planting fra kretsen, som takk for innsatsen, utdelt av Roger 

Larsen. Det ble stående applaus under utdelingen. 

 

Verda Søndre skytterlag serverte kaffe og vafler under møtet. 

 

Referent: John Gansmo 

 

 


